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Zápis

 
z 12. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 6.5.2003       

 
Přítomno dle prezenční listiny: 21
 

V úvodu zasedání předseda AS informoval, že členkou AS VŠCHT za studenty FTOP byla zvolena Petra
Ondráčková, náhradníkem byl zvolen Ondřej Kráčalík.

 
Akademický senát schválil program jednání:
 
1. Volba místopředsedy AS za studenty
2. Výroční zpráva o činnosti VŠCHT za rok 2002
3. Výroční zpráva o hospodaření VŠCHT za rok 2002
4. Aktualizace dlouhodobého záměru VŠCHT na rok 2004
5. Změna Organizačního řádu VŠCHT
6. Informace pana rektora
7. Různé
 
 
Ad 1.

V prvním kole tajné volby byl místopředsedou AS VŠCHT za studentskou část jednomyslně zvolen Jiří Klas,
který bude studenty zastupovat i na jednáních kolegia rektora.
 
Ad 2.

Pan rektor stručně uvedl Výroční zprávu o činnosti VŠCHT za rok 2002, která byla 25.4.2003 projednána
Vědeckou radou VŠCHT. Akademický senát předloženou zprávu bez připomínek schválil (19 - 0 - 0).
 
Ad 3.

Pan rektor stručně uvedl Výroční zprávu o hospodaření VŠCHT za rok 2002, která byla vypracována podle
předepsané osnovy. Po krátké diskusi byla zpráva akademickým senátem schválena (19 - 0 - 0).
 
Ad 4.

Pan rektor předložil ke schválení Aktualizaci dlouhodobého záměru VŠCHT Praha na rok 2004, která byla
25.4.2003 projednána Vědeckou radou VŠCHT. V souvislosti s tím  oznámil, že akreditační komisí byl schválen návrh
strukturovaného studia a výuka podle nových studijních programů tedy může začít v akademickém roce 2004-5.

V následující diskusi zazněly zejména tyto dotazy a připomínky:
·         Vyhodnocení ankety studentů o výuce mělo zpoždění, při vyhledávání informací na webu o hodnocení

jednotlivých učitelů se vyskytly potíže. Pror. Labík uvedl, že studenti I. ročníku měli již letos možnost vyplňovat
anketu prostřednictvím webu a že se uvažuje o nové formě ankety. Dále bylo poukázáno na zastaralost webových
stránek v anglickém jazyce týkajících se programu Socrates.

·         Na dotaz k nově připravovaným pravidlům pro habilitační a jmenovací řízení pan rektor uvedl, že se uvažuje o
míře vzájemné nahraditelnosti publikační činnosti a jiných realizačních výstupů v určitých oborech a zohlednění
dynamiky vědecké činnosti mladších pracovníků.

·         K připomínce, že plán investic není příliš reálný vzhledem k nedostatku finančních prostředků, uvedl pan kvestor,
že pokud akce nebude obsažena v dlouhodobém záměru, nelze na ni požadovat dotaci.

·         V návaznosti na projednávání rozpočtu při minulém zasedání AS bylo znovu upozorněno na možnost uvažovat o
splátkovém kalendáři při nákupu nákladných zařízení.
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·         Bylo konstatováno, že by pro příště bylo zapotřebí věnovat více pozornosti konečné formální úpravě dokumentu
(sjednocení stylu jednotlivých kapitol apod.).

Po diskusi byla Aktualizace dlouhodobého záměru VŠCHT pro rok 2004 schválena (18-0-1).
 
Ad 5.

Pror. Labík požádal o souhlas s drobnou formulační úpravou v Organizačním řádu VŠCHT. Uvozující věta čl. 14
odst. 3  bude znít: "Vnitřními směrnicemi jsou zejména:"
Akademický senát s touto úpravou vyjádřil souhlas.
 
Ad 6.
·         Pan rektor informoval o zvýšení mzdových tarifů s platností od 1.6.2003. Rozdělení osobních nákladů na jednotky

bude po projednání s děkany předloženo AS ke schválení formou rozpočtové změny.
·         Pan rektor bez konkretních podrobností uvedl, že bylo dosaženo dohody o systemizaci míst na fakultách a

rektorátě. Na jednotlivých ústavech a katedrách se přitom vycházelo pouze z pedagogických výkonů. V diskusi
bylo upozorněno, že měl být zohledněn i vědecký výkon. Pan rektor zdůraznil, že hodnocení vědeckého výkonu je
složitější a prozatím nebyl nalezen objektivní způsob.

·         Pan rektor informoval AS, že ke dni 14.4.2003 odvolal z funkce vedoucí personálního odboru Ing. Annu
Bruthansovou a na základě výběrového řízení jmenoval od 15.4.2003 vedoucím personálního odboru Ing.
Miloslava Pilaře.

 
Ad 7.
·         Na dotaz k účtování grantů pan kvestor oznámil, že bude koncem května svolána schůzka řešitelů grantů, kde jim

bude postup vysvětlen. Bylo doporučeno, aby školení pro řešitele grantů bylo pořádáno průběžně.
·         Předseda AS informoval, že náměty k úpravě zákona č.130/2002 Sb. o podpoře výzkumu a vývoje odeslal na

Agenturu Rady vysokých škol. Zástupce VŠCHT v předsednictvu RVŠ pror. Staněk bude akademický senát o dění
v RVŠ průběžně informovat.

·         AS se seznámil se "Stanoviskem AS VUT v Brně" k soudnímu sporu Snášel vs. Slezák, Hirnšal a Laštovička a
rozhodl se vyjádřit tomuto stanovisku podporu.

·         J. Klas upozornil, že studenti zatím nemají k disposici žádné propagační předměty VŠCHT, které by mohly být
věnovány např. účastníkům studentského turnaje.

 
 

Příští zasedání senátu bude oznámeno e-mailem.
 
 
Zapsala: M. Špicarová                                                                                   Za správnost: J. Fogl
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